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Odborná skupina (dříve sekce) se v uplynulém roce zaměřila na archivní legislativu – 

dopad novely archivního zákona na postavení specializovaných archivů. Díky PhDr. Zdeňku 

Váchovi a jeho kolegům z Archivu Národního technického muzea byla realizována a 

vyhodnocena anketa věnovaná této problematice, jejíž výsledek bude publikován jako článek 

v odborném periodiku. Pracovníci některých specializovaných archivů (LA PNP, NFA, A 

ČNB, A NTM) se rovněž účastnili (někteří již druhým rokem) jednání pracovní skupiny při 

odboru archivní správy a spisové služby MV ČR, zabývající se implementací mezinárodních 

archivních standardů (ISAD(G), ISAAR, ISDIAH apod.) do českého archivního prostředí. 

Dne 15. listopadu 2010 se uskutečnila další návštěva obou hradních archivů: Archivu 

Kanceláře prezidenta republiky a Archivu Pražského hradu, oběma vedoucím, PhDr. Pavlu 

Zemanovi, Ph.D. a Mgr. Janu Halatovi i jejich kolegům, děkujeme za prohlídku a zasvěcený 

výklad. 

Obě exkurzní skupiny se pak sešly v prostorách bývalého Ústavu šlechtičen ke společnému 

zasedání, na kterém proběhla volba nového výboru sekce. Do konce kalendářního roku jsme, 

bohužel, již nestihli dokončit rozdělení funkcí – oficiální ustavení nového předsedy sekce a 

schválení aktualizovaného organizačního řádu, pozměněného v souladu s novými stanovami 

ČAS, bude úkolem nejbližšího plenárního zasedání sekce v roce 2011. 

Sekce nemá vlastní rozpočet a neprováděla žádné finanční transakce, proto ve výroční 

zprávě není obsažena zpráva o hospodaření. 
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